



23 September 2021 - Press Release

A new era at the ABBL

English version (for FR, please see below)

We are delighted to announce the appointment of Jerry Grbic as Chief Executive Officer of the ABBL. Jerry Grbic will take over the leadership of the ABBL from current incumbent Yves Maas on 1 April 2022.

“After a thorough recruitment process, I am confident that we have selected an extremely able and dynamic successor to the post of CEO. Jerry will ensure that the ABBL continues to be a relevant and influential partner in the development of the financial sector in Luxembourg.” said Guy Hoffmann, Chairman of the ABBL.

Jerry Grbic is currently the CEO of Fortuna Bank and has a wealth of experience in the core business of the members the ABBL represents. He is a Luxembourg national, who started his career with Banque Internationale à Luxembourg in 1996. He joined Fortuna Bank in 2012 and rose to the post of CEO in 2015.



About the ABBL

The ABBL is the largest professional association in the financial sector, representing the majority of financial institutions as well as regulated financial intermediaries and other professionals in Luxembourg, including law firms, consultancies, auditors, market infrastructures, e-money and payment institutions. This makes us truly representative of the diversity of the Luxembourg financial centre, placing us in a unique position, able to give the entire sector a voice at both national and international level.



Association des Banques et Banquiers, Luxembourg
The Luxembourg Bankers' Association
Luxemburger Bankenvereinigung

We provide our members with the intelligence, resources and services they need to operate in a dynamic financial market and in an increasingly complex regulatory environment. We facilitate an open platform to discuss key industry issues and to define common positions for the entire sector.

Contact: Judith Gledhill, +352 46 36 60-319, judith.gledhill@abbl.lu

Version française

Une nouvelle ère pour l'ABBL

Nous avons le plaisir d'annoncer la nomination de Jerry Grbic au poste de CEO de l'ABBL. Jerry Grbic succédera à Yves Maas à la tête de l'ABBL le 1er avril 2022.

"Après une procédure de recrutement approfondie, je suis convaincu que nous avons choisi un successeur extrêmement compétent et dynamique au poste de CEO. Jerry veillera à ce que l'ABBL continue à être un partenaire pertinent et influent dans le développement du secteur financier au Luxembourg", a déclaré Guy Hoffmann, président de l'ABBL.

Jerry Grbic est actuellement CEO de Fortuna Bank et possède une grande expérience des activités principales des membres que l'ABBL représente. Il est de nationalité luxembourgeoise et a commencé sa carrière à la Banque Internationale à Luxembourg en 1996. Il a rejoint Fortuna Bank en 2012 et a accédé au poste de CEO en 2015.

A propos de l'ABBL

L'ABBL est la plus grande association professionnelle du secteur financier. Elle représente la majorité des institutions financières ainsi que les intermédiaires financiers réglementés et autres professionnels au Luxembourg, y compris les cabinets d'avocats, les cabinets de conseil, les auditeurs, les infrastructures de marché, la monnaie électronique et les établissements de paiement.

Nous fournissons à nos membres les informations, les ressources et les services dont ils ont besoin pour opérer sur un marché financier dynamique et dans un environnement réglementaire de plus en plus complexe. Nous facilitons la mise en place d'une plateforme ouverte pour discuter des problématiques clés de l'industrie et pour définir des positions communes à l'ensemble du secteur.

Contact: Judith Gledhill, +352 46 36 60-319, judith.gledhill@abbl.lu